
PROTOKÓŁ NR 14/16

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa, 

które odbyło się 06 lipca 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:30 a zakończyło o 18:35

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1 Paweł Ciszewski - Przewodniczący komisji

2. Ewa Pędziwiatr

3. Krystyna Konieczna

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Paweł Pituch 

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz

4. Artur Wrona

5. Krzysztof Gorczyca

Zaproszone osoby:

1. Bartłomiej Nawrocki

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie i zaopiniowanie złożonych projektów uchwał:

a)  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi  oraz  warunków  i  trybu  składania  deklaracji  za  pomocą  środków  komunikacji

elektronicznej;

b)  w sprawie  uchwalenia  Regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie  Gminy Kowary;

c)  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy

Miejskiej Kowary;

d)  w  sprawie  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia

wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik;

e)  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi.

3. Ocena realizacji zapisów umowy dotyczącej wywozu odpadów komunalnych.

4. Ocena realizacji zapisów umowy w sprawie koszenia terenów zielonych.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.  1 Posiedzenie  Komisji   Ochrony  Środowiska,  Przemysłu,  Handlu,  Usług  i  Rolnictwa

otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący p. Paweł Ciszewski.  Zapoznał zebranych z porządkiem

posiedzenia, który to porządek zatwierdzili członkowie Komisji.

Ad.  2  Przewodniczący  Komisji  poprosił  p.  Bartłomieja  Nawrockiego  -  kierownika  działu

Gospodarki  Komunalnej  o  omówienie  projektów  uchwał  związanych  z  gospodarką  odpadami  oraz

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kowary.

Pan Nawrocki objaśnił, że nastąpiła nowelizacji Ustawy o Gospodarce Odpadami i w związku z

tym należy wszystkie uchwały przystosować do Ustawy.

Nie  ma  tam  istotnych  zmian,  doszła  tylko  kwestia  dotycząca  pojemników  przy  domkach

letniskowych i na  nieruchomościach rekreacyjnych.

Radny, p. Gorczyca  zwrócił uwagę na brak opinii prawnej na temat uchwał.

Pan Nawrocki przyniósł akceptację prawniczą, z którą zapoznali się radni.

Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie (jednogłośnie) projekty uchwał.

Ad. 3  Radni zwrócili   uwagę na brak staranności  ze strony firmy wywożącej  odpady,  jak

również na to że miejscowa firma („BIM”) nie jest brana pod uwagę przy angażowaniu i zatrudnianiu

takich jednostek przy wywózce odpadów komunalnych.

Według  Radnych,  najbardziej  optymalnym  rozwiązaniem  byłoby  utworzenie  spółki  komunalnej

zajmującej się gospodarką odpadami na terenie Gminy Kowary.

Ad. 4  Nie ma systemu koszenia,  kosi  się według pozycji  ustalonych w grafiku.  Terenu do

koszenia jest dużo, usprzętowienia natomiast zbyt mało.

Ad. 5 W sprawach różnych poruszano po raz kolejny sprawę monitoringu w mieście. Radny, p.

Artur Wrona nawiązał do wzmożonego ruchu samochodowego na ulicy Pocztowej.

Pan Gorczyca nawiązał do niewyjaśnionej sprawy i braku odpowiedzi mieszkańcom z ulicy Bocznej,

dotyczącej ustawienia pojemników na odpady oraz na utwardzenie i oświetlenie łącznika między ul.

Wiejską a Wiejską 40. Te prace miały być wykonane w ramach tzw. robót cząstkowych, o czym zostali

powiadomieni mieszkańcy nieruchomości z ul. Wiejskiej 40. Ponadto Przewodniczący podniósł sprawę

nie  wykonania  wniosku  z  posiedzenia  Komisji  z  dnia  01.03.2016r.  Pan  Bartek  poprosił  o

uszczegółowienie zakresu żądanego raportu o stanie utrzymania czystości i porządku w gminie i wtedy

zrealizuje wniosek nr 2.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  wnioskuje  o  nie  podpisywanie  nowej  umowy  z  Karkonoskim  Centrum  Gospodarki

Odpadami w sprawie opłaty jeden złotych od mieszkańca za wywóz opakowań plastikowych.

2.  Komisja  wnioskuje o zainstalowanie monitoringu w miejscach newralgicznych, a później o jego

rozbudowę na pozostałe tereny Kowar. 

Prośba o podjęcie rozmów z firmą w celu przyspieszenia instalacji monitoringu.

3.   Komisja  wnioskuje  o  stosowanie  procedury  stanowienia  aktów  prawnych  polegającej  na

zaopiniowaniu  przez  radcę  prawnego  wszystkich  projektów  uchwał,  zgodnie  z  Regulaminem



Organizacyjnym Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Protokołowała: Przewodniczący komisji:

Ewa Pędziwiatr Paweł Ciszewski


